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Oblastní spolek Pardubice 
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Zápis ze schůzí výboru OS konaných korespondenční formou prostřednictvím 

e-mailové komunikace  
 

V komunikaci: členové výboru: Bouška T., Filipi J., Hájek T., Horníček P., Málek Z. 

Kopie: předseda RK: Hruška L. 
 

1. Rozhodnutí o modelu svozu pro sezónu starých holubů 2024 
S odkazem na usnesení oblastní konference ze dne 23.3. 2024 výbor rozhodl v komunikaci 

ukončené 11.4. v poměru hlasů 4:1 realizovat svozový model v sezóně starých holubů 2024 dle 

návrhu čtyř ZO/MS Holice, Vysoké Mýto, Litomyšl a Česká Třebová. 
 

2. Odstoupení J. Filipiho z funkce výcvikáře OS CHPH Pardubice 
Dne 11.4. výcvikář OS Jan Filipi zaslal členům výboru a předsedovi RK zprávu, ve které oznámil 

odstoupení z funkce výcvikáře OS CHPH Pardubice k datu 13.4. 
 

Mezi hlavními důvody uvedl: 

• Rozhodnutí výboru OS o modelu svozu pro sezónu starých holubů 2024, kdy byl 

schválen nepřijatý návrh konferencí OS 

• Absence motivace podílet se dál ve funkci výcvikáře na práci ve výboru OS, cílem je 
zůstat řádným členem výboru a plnit roli oponenta vůči nastolenému trendu vývoje v OS 

CHPH Pardubice 

• Neshody v názorech na současné a budoucí směřování a rozvoj chovatelské činnosti v OS 
CHPH Pardubice vůči dalším členům výboru OS 

• Nemožnost prosadit svoje názory – návrhy na úrovni schůzí výboru / konferencí OS CHPH 

Pardubice 

• Napadání osoby výcvikáře OS CHPH Pardubice na konferencích a její dlouhodobé 

podhodnocování 
 

Členové výboru společně s předsedou RK celou situaci projednali v komunikaci ukončené 21.4. a 
jednohlasně se usnesli na následujících závěrech: 

1. Zprávu J. Filipiho bereme na vědomí, další diskuse k jejímu obsahu se předpokládá při 
nejbližší schůzi výboru pořádané prezenční formou. 

2. Za odvedenou práci ve funkci výcvikáře OS vyjadřujeme J. Filipimu poděkování, dál 

zůstává právoplatným členem výboru OS bez bližšího funkčního zařazení. 
3. Při nutnosti okamžitého vyřešení nového obsazení funkce výcvikáře OS s ohledem na 

blížící se zahájení sezóny a zároveň při respektování požadavků na potřebné kompetence 
je do této funkce pro rok 2024 jmenován Tomáš Bouška. Připraví přibližný popis činností 

a ve spolupráci s J. Filipim převezme funkci výcvikáře OS. Jedná se o řešení pro rok 

2024, kumulace funkcí předsedy a výcvikáře je v souladu se svazovými předpisy. Pro 
podzimní konferenci 2024 budeme podnikat další kroky směřující k vytipování vhodného 

kandidáta pro tuto funkci na rok 2025. Další volby plánované na podzim roku 2025 budou 
řešit situaci komplexně prostřednictvím volby nových funkcionářů na další funkční období. 

 
Zapsal: Tomáš Bouška 

 

Dne 22.04. 2023 


